

入學年度：114學年度適用

朝陽科技大學理工學院日間部營建工程系博士班課程規劃表

入學年度：114學年度適用

	第一學年				第二學年			
	上學期	時數 學分	下學期	時數 學分	上學期	時數 學分	下學期	時數 學分
專業選修	最少應選修18學分（各專題(一)(二)(三)(四)最多可選修3門課）							
可承認之非本系學分數上限	0 學分							
最低畢業學分數	34 學分（含畢業論文12學分）							

一、全校性規定：學生需修習並通過「學術研究倫理教育」相關課程後，始得申請學位考試。

Students are required to take and pass “Ethics Education Course” before applying for the entrance exam.

二、本系之規定：

1、本系博士班生經指導老師及系主任同意，所修習他系(所)博士班課程，於修習通過後得認計畢業學分，並以9學分為限。

二. The regulations of Department of Civil and Construction Engineering:

(1) With the consent of the advisor and the director, the doctoral students of this department who take courses of other departments (institutes) above the doctor's level can be regarded as graduation credits after the completion of the courses, which shall be limited to 9 credits.

(2) The subjects marked with "*" each semester are Special Research (1), Special Research (2), Special Research (3) and Special Research (4). There are no hourly fees for the teachers of these 4 courses.